
PROTOKÓŁ 
Z POSIEDZENIA RADY OSIEDLA 

KRZEKOWO – BEZRZECZE 
z dnia 04.09.2017 r. 

 
 
 

 
Porządek posiedzenia: 

1. Powitanie gości, radnych – stwierdzenie prawomocności 
2. Zatwierdzenie porządku posiedzenia – zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia tzn. 

czerwca 
3. Przyjęcie ślubowania Jadwigi Skrzyszewskiej 
4. Podziękowanie za pomoc, pracę oraz zaangażowanie w organizowaniu festynu. 
5. Zatwierdzenie sekretarki : Anna Pietruszewska studentka Pomorskiego Uniwersytetu Medycznego 
6. Budżet Rady Osiedla na rok 2018 
7. Wniosek o nadanie nazwy ulicy 29/5 obr 2051 
8. Wnioski o dzierżawę rowu melioracyjnego 

I. Arkadiusz Dudek – 5/23 
II. Adam Laskowski – 5/29 
III. Robert Chwyć – 5/28 
IV. Bartosz Okoniewski – 5/26 
V. Edyta Mikołajczyk – 5/25 
 
 
Ad. 1 
Przewodniczący powitał gości oraz radnych oraz stwierdził prawomocność posiedzenia. 
 
Ad. 2 
Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia. Wszyscy „za”, nikt się nie wstrzymał, nikt 
nie był „przeciw”. 
 
Ad. 3 
Jadwiga Skrzyszewska potwierdziła słowa ślubowania odczytanego przez przewodniczącego 
słowem „ślubuję”. 
 
Ad. 4 
Przewodniczący podziękował wszystkim zaangażowanym w organizację festynu : Lilia Gnoińska, 
Joanna Pieciukiewicz, Elwira Kocimska, Dorota Bieszczad, Andrzej Porożyński, Jerzy Mosiejczyk, 
Jadwiga Skrzyszewska, Dzielnicowy Straży Miejskiej. 
 
Ad. 5 
Pani Julia Jagielska złożyła rezygnację z pełnionego przez siebie stanowiska. Przewodniczący 
przedstawił na jej stanowisko Annę Pietruszewską, która jest Studentką PUM-u, skończyła studia I-
stopnia, rozpoczęła studia II-stopnia na kierunku fizjoterapia. Otrzymała stypendium z fundacji 
Czarneckich, uczęszczała do LO Nr. 13, za które zapłaciła Fundacja. W sobotę wyjechała do 
Francji, wraca 12 września. 
Wszyscy „za”, nikt się nie wstrzymał, nikt nie był „przeciw”. 
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Ad. 6 
Projekt budżetu Rady Osiedla na rok 2018 został przygotowany przez Lilianę Gnoińską. Budżet 
został przewidziany na 19 tyś zł. Rada Osiedla poniosła koszty organizacji gastronomii na festynie 
oprócz zupy, a także oprawę muzyczną oraz Panią prowadzącą konkursy dla dzieci. Piekarnia na 
Łukasińskiego podarowała pączki na festyn. 
Wszyscy „za”, nikt się nie wstrzymał, nikt nie był „przeciw”. 
 
 
Ad. 7 
Osoby dzierżawiące teren w okolicy ulicy 29/5 obr 2051 proponują dwie nazwy tejże ulicy : 
Poetycka lub Szlachecka. 
Za nazwaniem ulicy Szlachecką wszyscy byli „za”, nikt się nie wstrzymał, nikt nie był „przeciw”. 
 
 
Ad. 8 
W marcu pierwsza osoba złożyła wniosek o zagospodarowanie rowu melioracyjnego, 
przewodniczący przeczytał pozytywną opinię wydaną wówczas przez RO. Radni martwią się, że 
kiedy rów zostanie zasypany nie będzie spełniał swojej funkcji, a w okolicznych budynkach może 
przez to zalewać piwnice lub garaże podziemne. Przewodniczący zapewnia, że pierwsza opinia 
Rady Osiedla była skonsultowana z Panią Anną Bury z Zakładu Usług Komunalnych. Chce wysłać 
wszystkim taką samą opinię jak w wyżej wymienionym przypadku. Członkowie RO w głosowaniu 
stwierdzili, że należy pozostałe wnioski zaopiniować negatywnie, czyli odrzucić. 
Pięć osób „za odrzuceniem wniosków, cztery osoby przeciw odrzuceniu wniosków, nikt się nie 
wstrzymał. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Sporządził Sekretarz RO 
Andrzej Porożyński 
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